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 Protokół nr 39/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 listopada 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedstawienia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034 wraz z projektem uchwały budżetowej 

powiatu nowomiejskiego na 2016r. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2016 -2034. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2016r. 

wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt budżetu powiatu na rok 2016. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Jan Karwowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/ 

 

Pan Starosta zapytał jak daleko jest sprawa sprzedaży nakładów przychodni „Nad Jesionką”. 

Pan Karwowski odpowiedział, że spółka która była zainteresowana nakładami zrezygnowała. 

Dodał, że podjęta została decyzja o przygotowaniu postępowania przetargowego. 

Pan Starosta zapytał jaki jest okres przygotowania postępowania. 

Pan Karwowski odpowiedział, że potrwa to ponad miesiąc. 

Pani Wicestarosta zapytała, czy szpital ma zgodę właścicieli obiektu, wcześniej było zawarte 

porozumienie trójstronne. 

Pan Karwowski odpowiedział, że trwają rozmowy z właścicielami budynku w powyższej 

kwestii. 

Pani Wicestarosta zapytała jakie straty generuje przychodnia „Nad Jesionką” na dzień 

dzisiejszy. 
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Pan Karwowski odpowiedział, że trudno to określić, ponieważ przychodnia jest wygaszana, 

straty będą ocenione dopiero po zakończeniu miesiąca. 

Pan Kurowski zapytał, kiedy zapadła decyzja o likwidacji przychodni „Nad Jesionką”. 

Zapytał, czy  mogło to być na posiedzeniu na którym nie był obecny. 

Pan Karwowski odpowiedział, że w jednym z pism w ramach procedowania na posiedzeniach  

Zgromadzenia Wspólników pan Starosta poprosił o plan poprawy sytuacji szpitala. W 

odpowiedzi na pismo poinformowano, że przychodnia będzie zlikwidowana. 

Pani Wicestarosta dodała, że było to najprawdopodobniej w lipcu 2015r.  

Pani Stajszczak stwierdziła, że przygotowując przetarg trzeba określić kwotę wyjściową 

nakładów. Zapytała na jakiej podstawie będzie określona kwota nakładów. 

Pan Karwowski odpowiedział, że koszty nakładów poniesionych w przychodni „Nad 

Jesionką” zostaną określone na podstawie wartości księgowej. 

Pani Wicestarosta zapytała pana Karwowskiego, czy do końca tego roku sfinalizowana 

zostanie transakcja. 

Pan Karwowski odpowiedział, że bardzo chciałby zrobić to do końca roku.  

Pan Starosta stwierdził, że przyszłym tygodniu musiałoby się odbyć Zgromadzenie 

Wspólników.  

Pani Stajszczak zapytała, czy przetarg będzie w formie licytacji. 

Pan Karwowski odpowiedział, że będzie to przetarg ofertowy. 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


